
Zápis zo zasadnutia Akademického senátu FRI UNIZA  

zo dňa 23.10.2023 
 

Prítomní členovia: Dobrovič, Dubovec, Gonda, Kostolný, Malichová, Moravčík, Mulík, Olešnaníková, 

Pančíková, Ružbarský, Soviar, Ševčík, Uramová, Varga 

Neprítomní členovia: Abrahám, Bachratý, Boško, Marušincová, Tarábek 

Hostia: Kršák, Lendel, Kvaššay, Márton, Rešetková 

 

Program rokovania: 

1. Príprava volieb do študentskej časti AS FRI UNIZA 

a. Schválenie navrhovaného zloženia volebnej komisie pre voľby do študentskej časti AS FRI UNIZA 

b. Prerokovanie a schválenie harmonogramu volieb do študentskej časti AS FRI UNIZA  

2. Schválenie členov Disciplinárnej komisie FRI UNIZA  

3. Rôzne.  

 

Zasadnutie AS FRI otvoril predseda AS p. Varga, privítal členov a hostí a konštatoval, že senát je 

uznášaniaschopný s počtom prítomných členov 13. Rokovanie prebiehalo hybridne v miestnosti RA101 a 

prostredníctvom aplikácie MS Teams. Predseda poďakoval p. Šotekovi za doterajšie pôsobenie v ŠČ AS FRI 

UNIZA, členstvo mu zaniklo nakoľko úspešne ukončil štúdium, predseda zároveň privítal nového člena ŠČ 

AS FRI UNIZA p. Abraháma. Predsedom študentskej časti sa stal p. Mulík. 

Predseda AS predložil program rokovania na schválenie. 

Výsledky hlasovania: hlasovalo: 13, za: 13, proti: 0, zdržal sa: 0. 

 

1. Príprava volieb do študentskej časti AS FRI UNIZA.  

Predseda AS FRI v spolupráci s predsedom študentskej časti AS FRI p. Mulíkom predložil návrh na členov 

volebnej komisie pre voľby do ŠČ AS FRI UNIZA. Senátori nemali pripomienky. Hlasovanie prebehlo tajne. 

Výsledky hlasovania: hlasovalo: 13. 

Kandidát Súhlasilo Nesúhlasilo Zdržalo sa Nehlasovalo 

Jakub Hrabovský 13 0 0 0 

Bc. Adam Jacko 13 0 0 0 

Adrián Koniar 13 0 0 0 

Ing. Michal Mrena 13 0 0 0 

Ing. Michal Mulík 13 0 0 0 

Uznesenie č. 2023/22: AS FRI UNIZA schvaľuje zloženie volebnej komisie pre voľby do študentskej 

časti AS FRI UNIZA. 

 

Predseda AS FRI predložil na prerokovanie návrh harmonogramu volieb do študentskej časti AS FRI UNIZA. 

Senátori nemali pripomienky. Predseda AS predložil materiál na schválenie. 

Výsledky hlasovania: hlasovalo: 13, za: 13, proti: 0, zdržal sa: 0. 

Uznesenie č. 2023/23: AS FRI UNIZA schvaľuje Harmonogram volieb do študentskej časti AS FRI 

UNIZA. 

Harmonogram: 

1.11. - 10.11.2023 Podávanie písomných návrhov kandidátov na členov akademického senátu FRI 

UNIZA členom volebnej komisie (10.11.2023 do 12:00). 

10.11. - 14.11.2023 Verifikácia kandidátnej listiny (overenie súhlasu kandidátov a splnenia 

podmienok kandidatúry). 

14.11.2023  Zverejnenie kandidátnej listiny. 

21.11.2023  Prezenčné voľby do študentskej časti AS FRI UNIZA (8:00 – 14:00) 

23.11.2023  Vyhlásenie výsledku volieb. 

  



2. Schválenie členov Disciplinárnej komisie FRI UNIZA. 

P. prodekan Lendel predložil návrh na nového člena disciplinárnej komisie ako náhradníka za p. Šoteka. 

Navrhnutým členom je p. Sobol – študent inžinierskeho ŠP Informačný manažment. O návrhu sa hlasovalo 

tajne. 

Výsledky hlasovania: hlasovalo: 13. 

Kandidát Súhlasilo Nesúhlasilo Zdržalo sa Nehlasovalo 

Bc. Jozef Sobol 12 0 1 0 

Uznesenie č. 2023/24: AS FRI UNIZA schvaľuje navrhnutého kandidáta za člena Disciplinárnej 

komisie FRI UNIZA. 

 

3. Rôzne. 

- Senát sa venoval kontrole úloh. P. prodekan Lendel požiadal o odklad nakoľko sa teraz venuje záležitostiam 

v súvislosti s akreditáciou. 

- Predseda AS poďakoval za ostatné hlasovanie per rollam a pýtal sa, či sú k priebehu hlasovania pripomienky, 

neboli. 

- Predseda AS informoval, že v piatok 20.10. doručil nomináciu na člena Akreditačnej rady UNIZA z radov 

študentov po predchádzajúcom schválení ŠČ AS FRI UNIZA. Za  našu fakultu bola nominovaná Bc. Barbora 

Blahová. 

- Predseda AS informoval o zasadnutí AS UNIZA, ktoré sa bude konať 30.10. o 13:00. 

- p. Ružbarský sa pýtal, či by nemohli byť zasadnutia AS FRI UNIZA naplánované na rovnaký čas a tomu by 

bola prispôsobená aj blokácia v rozvrhu senátorov. P. predseda odpovedal, že na základe vyjadrení 

z posledného dotazníka preferovali senátori hlasovanie o termíne pred každým zasadnutím. Mail 

s preferenciami pošle znovu a na základe výsledkov bude postupovať pri plánovaní ďalších zasadnutí. 

Upozornil aj na to, že blokácia v rozvrhu je na každý týždeň a senát sa koná len raz za cca 2 mesiace, takže 

by nemusela byť efektívna pre každého vyučujúceho a ani pre senátorov zo ŠČ AS FRI. 

- P. Dubovec poďakoval za obnovu čiar na parkovacích miestach pred fakultou. Tiež sa informoval, či bude 

obnovená funkčnosť výstupnej závory z parkoviska, nakoľko sa tam viacerí kolegovia stretli s autami 

v protismere. P. dekan odpovedal, že sa to rieši na úrovni OHS. Rampa je nefunkčná nakoľko došlo 

k preseknutiu kábla, ktorým sa rampa ovládala pri budovaní parkoviska pri VÚD. P. Dubovec ďalej požiadal 

o úpravu zelene pri výjazde z parkoviska, aby bol zaistený výhľad pri odbočovaní na hlavnú cestu.  

- P. Moravčík apeloval na univerzálne označenie vnútorných dverí na WC pri jedálni napr. pomocou 

piktogramov, nakoľko si ich zahraničný študenti mýlia. 

- P. Uramová sa informovala, či by bolo možné v IS na karte zamestnanca zvýrazniť zmeny po aktualizácií 

informácií. P. Kvaššay toto preverí. 

- P. Uramová informovala, že študenti nedokážu v informačnom systéme dohľadať obhájené záverečné práce, 

aby z nich mohli čerpať pri vypracovaní svojich záverečných prác. P. Kvaššay požiadal, aby mu zaslala, o aké 

práce sa jedná, aby mohol situáciu preveriť. P. Lendel ďalej pripomenul, že fyzická kópia sa nachádza v IC 

fakulty a práce musia byť dostupné v systéme CRZP. 

- P. Uramová ďalej navrhla menšie zmeny v organizácií tímu pre AS FRI UNIZA v MS Teams. P. predseda 

informoval, že doterajšia organizácia dodržiava historicky zavedený systém, ale navrhované zmeny premietne 

od ďalšieho kalendárneho roka. 

- P. Gonda poukázal na hodnotenie predmetov a problém s nepresnými dátami úspešnosti predmetu kvôli 

študentom, ktorí zanechali štúdium, pretože tým navyšujú počet študentov klasifikovaných známkou Fx. 

Informoval, že tento problém je najmarkantnejší pri predmetoch 1. ročníka bakalárskeho štúdia. P. Lendel 

reagoval, že úspešnosť sa bude hodnotiť tak, ako doteraz, avšak garant môže vyhodnotiť aj úspešnosť 

predmetu bez započítania študentov, ktorí štúdium zanechali a tým prijať vhodné opatrenia. P. Uramová 

v súvislosti s opatreniami apelovala, aby boli údaje ohľadne spokojnosti študentov s kvalitou výučby viazané 

aj na konkrétnych cvičiacich, aby bolo možné prijať správne opatrenia pre zvýšenie kvality. P. Dubovec 

poukázal na veľkú štatistickú chybu pri spracovaní údajov, ak dotazník spokojnosti s predmetom vyplnilo 

málo študentov. To sa môže premietnuť do formulovania nesprávnych opatrení alebo do chybného záveru 

spojeného s kvalitou výučby. P. Lendel ubezpečil, že vedenie fakulty dlhodobo presadzuje, aby sa výkony 

fakúlt rovnako aj kvalita výučby neporovnávali medzi fakultami, čím bude zabezpečené objektívne 

vyhodnotenie spätnej väzby. 

 



Úlohy: 

 

Aktuálne úlohy Zodpovedný Termín 

Vypracovanie prehľadného zoznamu voliteľných predmetov 

a počtov prihlásených študentov za posledné roky a jeho 

predloženie členom senátu. 

p. prodekan Lendel Najbližšie 

zasadnutie AS 

FRI UNIZA 

Vypracovať štatistiky ohľadom praktických cvičení 

z matematiky a informovať o efektivite imatrikulačného testu. 

Zhodnotiť ohlasy učiteľov tohto predmetu. 

p. prodekan Lendel Najbližšie 

zasadnutie AS 

FRI UNIZA 

Analyzovať koľko študentov z tých, ktorí absolvovali a z tých, 

ktorí neabsolvovali PS dokončí 1. ročník 

p. prodekan Lendel Najbližšie 

zasadnutie AS 

FRI UNIZA 

Urobiť štatistiku ako sa vyvíja štúdium u tých, ktorí boli 

prijatí na základe úspešného riešenia olympiád. 

p. prodekan Lendel Najbližšie 

zasadnutie AS 

FRI UNIZA 

 

 

V Žiline 23.10.2023 Zapísal: V. Olešnaníková 

 Schválil: M. Varga 


